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Από το υπ’ αριθ. 25/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 715/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός όρων λειτουργίας της Β΄ 
Λαϊκής Αγοράς και έγκριση τροπ/σης της 
αριθ. 635/2007 απόφασης Δ.Σ.. 

 
       Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-12-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Μ. Τρανίδης  
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Π. Παυλίδης Β. Γιαννουλάκης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Α. Παπαστεργίου    
14. Γ. Κάκαρης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Γ. Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 714/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. 
Δάσκαλος, Γ. Ορφανίδης.  

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Σ. Παναγιωτίδης 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2007 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2007 απόφασης 
αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 723/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος  εισηγούμενος το 17ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν.3463/2006 (Δ.Κ.Κ) στίς 
αρμοδιότητες των Δήμων και Κοινοτήτων υπόκεινται  “ ο καθορισμός χώρων και οι 
όροι λειτουργίας των λαϊκών αγορών και εμποροπανηγύρεων…” 
            Με την υπ΄αριθ. 635/2007 απόφαση του Δημοτικού .Συμβουλίου καθορίστηκε 
ως χώρος λειτουργίας της Β΄Λαϊκής Αγοράς  η λεωφόρος Στρατού, και συγκεκριμένα  
10 μέτρα από την συμβολή της με την οδό Κουντουριώτη μέχρι την οδό Αρμοδίου. 
            Ο Δήμος με το από 3-11-07 Δελτίο Τύπου , το οποίο δημοσιεύθηκε σε  
τοπικές εφημερίδες,κάλεσε τους εμπλεκόμενους φορείς και ομάδες πολιτών του 
Δήμου, εάν επιθυμούν να εκφράσουν τις απόψεις τους σχετικά με τους όρους 
λειτουργίας της Β Λαϊκής Αγοράς στην Βέροια και να τις καθορίσουν εγγράφως ή 
προφορικώς ενώπιον της Δημαρχιακής Επιτροπής . 
           Με την υπ αριθ.772/07 απόφαση της η Δημαρχιακή Επιτροπή εισηγείται στο 
Δ.Σ. την έγκριση των παρακάτω όρων.   
            Οροι και Λειτουργία Β΄Λαϊκής Αγοράς 
             1.- Η λειτουργία της β΄ λαϊκής αγοράς θα γίνεται κάθε Πέμπτη και σε 
περίπτωση που η ημέρα αυτή συμπίπτει με αργία  επιτρέπεται η λειτουργία της την 
προηγουμένη ή την επομένη ημέρα, ύστερα από συνεννόηση των ενδιαφερομένων με 
την Δ/νση Εμπορίου-Προστ. Καταναλωτή και το αστυνομικό τμήμα.  
             2.- Οι ώρες λειτουργίας της λαϊκής αγοράς για την χειμερινή περίοδο (1η 
Οκτωβρίου έως 30η Απριλίου) από 07.00 π.μ  μέχρι 14.30 μ.μ και για την θερινή 
περίοδο (1η Μαϊου έως 30η Σεπτεμβρίου) από 06.30 π.μ μέχρι 15.00 μ.μ. 
             3.-Η λαϊκή αγορά μπορεί να λειτουργεί 2 μέρες πριν από τις γιορτές των 
Χριστουγέννων, Νέου έτους και το Πάσχα και 1 ημέρα πριν από τις γιορτές των 
Θεοφανίων και Κοιμήσεως της Θεοτόκου (15η Αυγούστου) 
             4.- Έναρξη εισόδου στην λαϊκή αγορά για εκφόρτωση εμπορευμάτων και 
γενικά για προετοιμασία πώλησης των ειδών για την χειμερινή περίοδο (1η 
Οκτωβρίου έως 30η Απριλίου) από 17.30 μ.μ  μέχρι 20.30 μ.μ της προηγουμένης 
ημέρας και για την θερινή περίοδο (1η Μαϊου έως 30η Σεπτεμβρίου) από 18.30 μ.μ 
μέχρι 21.30 μ.μ. της προηγουμένης ημέρας. 
             5.- Δικαίωμα πώλησης έχουν όσοι κατέχουν εγκεκριμένη άδεια για τις λαϊκές 
αγορές της πόλης μας και πωλούν βιομηχανικά –βιοτεχνικά προϊόντα, προϊόντα γής – 
θαλάσσης (εμπορικά) και παραγωγικά προϊόντα (αγρότες). 
             6.- Όσοι καταλαμβάνουν χώρο στην λαϊκή αγορά υποχρεούνται στην 
καταβολή του δικαιώματος όπως αυτό καθορίζεται από αποφάσεις του Δημοτικού 
Συμβουλίου. 
             7.- Οι παραπάνω θα πρέπει να διατηρούν τον καθορισμένο χώρο καθώς και 
τα παρακείμενα ιδιόκτητα ή  δημοτικά οικόπεδα καθαρά και να μην τα  ρυπαίνουν. 
             8.- Να καταλαμβάνουν επακριβώς τον χώρο – θέση  που θα τους υποδειχθεί 
ούτως ώστε να διευκολύνεται η διέλευση τόσο των πελατών όσο και των κατοίκων 
της περιοχής προς  τις ιδιοκτησίες τους. 
             9.- Να συμμορφώνονται στις εκάστοτε υποδείξεις των δημοτικών και 
δημοσίων οργάνων για την εύρυθμη λειτουργία της λαϊκής.  
Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο  να αποφασίσει  
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Μιχαηλίδης: Μετά την τελευταία συνεδρίαση, κατά την οποία καθορίστηκε ο 
χώρος λειτουργίας της δεύτερης λαϊκής αγοράς, σήμερα θα κουβεντιάσουμε τους 
όρους λειτουργίας αυτής κι όπως έπρεπε να γίνει η διαδικασία, έγινε η δημόσια 
ανακοίνωση για να μπορέσουν να εκφραστούν γνώμες επί των όρων λειτουργίας από 
συνδημότες κ.α, έγινε η συνεδρίαση της Δ.Ε. και οι μόνοι φορείς που ήρθαν για 
συζήτηση ήταν από τον Σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων του 4ου γυμνασίου και από 



τον εμπορικό σύλλογο. Συμφωνήσαμε λοιπόν στους όρους της δεύτερης λαϊκής 
αγοράς που είναι οι εξής: 

1.- Η λειτουργία της β΄ λαϊκής αγοράς θα γίνεται κάθε Πέμπτη και σε 
περίπτωση που η ημέρα αυτή συμπίπτει με αργία  επιτρέπεται η λειτουργία της την 
προηγουμένη ή την επόμενη ημέρα, ύστερα από συνεννόηση των ενδιαφερομένων με 
την Δ/νση Εμπορίου-Προστ. Καταναλωτή και το αστυνομικό τμήμα.  
             2.- Οι ώρες λειτουργίας της λαϊκής αγοράς για την χειμερινή περίοδο (1η 
Οκτωβρίου έως 30η Απριλίου) από 07.00 π.μ  μέχρι 14.30 μ.μ και για την θερινή 
περίοδο (1η Μαϊου έως 30η Σεπτεμβρίου) από 06.30 π.μ μέχρι 15.00 μ.μ. 
             3.-Η λαϊκή αγορά μπορεί να λειτουργεί 2 μέρες πριν από τις γιορτές των 
Χριστουγέννων, Νέου έτους και το Πάσχα και 1 ημέρα πριν από τις γιορτές των 
Θεοφανίων και Κοιμήσεως της Θεοτόκου (15η Αυγούστου) 
             4.- Έναρξη εισόδου στην λαϊκή αγορά για εκφόρτωση εμπορευμάτων και 
γενικά για προετοιμασία πώλησης των ειδών για την χειμερινή περίοδο (1η 
Οκτωβρίου έως 30η Απριλίου) από 17.30 μ.μ  μέχρι 20.30 μ.μ της προηγουμένης 
ημέρας και για την θερινή περίοδο (1η Μαϊου έως 30η Σεπτεμβρίου) από 18.30 μ.μ 
μέχρι 21.30 μ.μ. της προηγουμένης ημέρας. 
 Εδώ οφείλω να πω ότι μετά τη λήξη της συνεδρίασης της Δ.Ε., και εκτός των 
εργασιών αυτής, είχα προσωπικά κρούσεις από τους καθηγητές και τον διευθυντή του 
Εσπερινού, όπου μας ζήτησαν αυτός ο όρος αν μπορεί να παραλειφθεί με την έννοια 
ότι την παραμονή της λαϊκής αγοράς γίνεται χώρος στάθμευσης των ενηλίκων 
μαθητών του Εσπερινού Λυκείου που είναι πάρα πολλοί. 
             5.- Δικαίωμα πώλησης έχουν όσοι κατέχουν εγκεκριμένη άδεια για τις λαϊκές 
αγορές της πόλης μας και πωλούν βιομηχανικά –βιοτεχνικά προϊόντα, προϊόντα γης – 
θαλάσσης (εμπορικά) και παραγωγικά προϊόντα (αγρότες). 
             6.- Όσοι καταλαμβάνουν χώρο στην λαϊκή αγορά υποχρεούνται στην 
καταβολή του δικαιώματος όπως αυτό καθορίζεται από αποφάσεις του Δημοτικού 
Συμβουλίου. 
             7.- Αυτοί που θα πωλούν τα προϊόντα θα πρέπει να διατηρούν τον 
καθορισμένο χώρο καθώς και τα παρακείμενα ιδιόκτητα ή  δημοτικά οικόπεδα 
καθαρά και να μην τα  ρυπαίνουν. 
             8.- Να καταλαμβάνουν επακριβώς τον χώρο και τη  θέση  που θα τους 
υποδειχθεί ούτως ώστε να διευκολύνεται η διέλευση τόσο των πελατών όσο και των 
κατοίκων της περιοχής προς  τις ιδιοκτησίες τους. 
             9.- Να συμμορφώνονται στις εκάστοτε υποδείξεις των δημοτικών και 
δημοσίων οργάνων για την εύρυθμη λειτουργία της λαϊκής. 

Αυτοί ήταν οι όροι κε Πρόεδρε που συζητήσαμε στη Δ.Ε. κι αυτούς θέτουμε 
στο σώμα σήμερα προς έγκριση. Ανέφερα επίσης το έγγραφο που κατατέθηκε 
εκπρόθεσμα από το Εσπερινό Λύκειο κι έχει να κάνει με την έναρξη εισόδου στη 
λαϊκή αγορά την παραμονή της λειτουργίας της για την φορτοεκφόρτωση των 
προϊόντων. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: 1) Ο κ. Μιχαηλίδης μας είπε ότι είχε αντιδράσεις μετά τη 

Δ.Ε. από το Εσπερινό Λύκειο. Έχω στα χέρια μου κι ένα έγγραφο του 4ου Γυμνασίου 
Βέροιας με το οποίο κι αυτό αντιδράει για την αφετηρία της λαϊκής αγοράς, 
δημιουργεί προβλήματα στο σχολείο κ.λ.π. και προτείνει κάποια πράγματα. Το 
γνωρίζει αυτό ο κ. Μιχαηλίδης; Βλέπω ότι κοινοποιήθηκε στη Δ/νση Εμπορίου, στο 
Νομάρχη, στη Δήμαρχο, στη Δ/νση Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης και στην ΕΛΜΕ 
αλλά μήπως δεν έφτασε στα χέρια του; 2) Στην πρώτη λαϊκή αγορά στη Θερμοπυλών 
υπάρχει απόφαση του Δ.Σ. που καθορίζει συγκεκριμένα τις θέσεις. Εδώ πόσες 
προτείνουμε; Δεν μπορεί να είναι ίδια η λαϊκή της οδού Θερμοπυλών με της οδού 
Στρατού γιατί εκεί είναι τριπλάσιος ο δρόμος ενώ εδώ χωράνε λιγότερες θέσεις. 
Πόσες ακριβώς προβλέπονται; Είναι κι αυτός όρος της λειτουργίας της λαϊκής αγοράς 
και πρέπει να γραφτεί μέσα. 3) Αφού δεν καθορίστηκαν αυτά τα πράγματα, γιατί και 



με ποιανού ευθύνη έγινε η διαγράμμιση της οδού Στρατού, η έναρξη, το τέλος αλλά 
και τα τ.μ. που θα καταλαμβάνει κάθε έμπορος; 

Καλαϊτζίδης: Διαγραμμίσατε τον χώρο της λαϊκής αγοράς, που κακώς το 
κάνατε, αλλά ταυτόχρονα δημιουργήσατε κι ένα μεγάλο πρόβλημα όσον αφορά την 
κυκλοφορία των οχημάτων επί της οδού αυτής. Η ενδιάμεση γραμμή, που είναι της 
διαγράμμισης της κανονικής κυκλοφορίας, αυτή τη στιγμή δεν υφίσταται με 
αποτέλεσμα να κινδυνεύουν με ατυχήματα εντός του δρόμου. Πότε σκοπεύετε να 
διαγραμμίσετε την κανονική σήμανση της οδού; 

Μηλιόπουλος: Θα ήθελα να ρωτήσω κάτι όσον αφορά τον 4ο όρο και τις ώρες 
εισόδου εμπορευμάτων από τις 5.30 μέχρι 8.30 την προηγούμενη ημέρα. Λήφθηκε 
υπόψη ότι έτσι ουσιαστικά κλείνουμε έναν κεντρικό δρόμο από την προηγούμενη 
ημέρα μέχρι την επόμενη, δηλ. μιάμιση μέρα; Η τροχαία δίνει την άδεια γι’ αυτό το 
πράγμα; 

Μιχαηλίδης: Θα απαντήσω σ΄ αυτά που μπορώ να απαντήσω γιατί για ό,τι 
αφορά τη σήμανση του δρόμου, θα απαντήσει ο κ. Δάσκαλος που είναι ο καθ΄ ύλην 
αρμόδιος. Το έγγραφο του 4ου γυμνασίου κε Σκουμπόπουλε δεν το έχω λάβει εγώ 
όμως φαντάζομαι ότι θα λέει αυτά που ειπώθηκαν στη Δ.Ε. από τους εκπροσώπους 
του 4ου γυμνασίου και τα οποία έχουν να κάνουν όχι με τους όρους λειτουργίας αλλά 
ουσιαστικά με τη χωροθέτηση, δηλ. ζητάνε η λαϊκή αγορά να αρχίζει 50 μέτρα μετά 
τη διασταύρωση. Αυτό είναι ένα θέμα που εμένα προσωπικά με βρίσκει απόλυτα 
σύμφωνο αλλά θα πρέπει για να το κουβεντιάσουμε να γίνει τροποποίηση της 
προηγούμενης απόφασής μας που όριζε τη θέση επακριβώς από τη συμβολή των 
οδών Κουντουριώτη και Στρατού. Ακριβώς για τις θέσεις στη λαϊκή των 
Θερμοπυλών δεν μπορώ να σας απαντήσω τώρα αλλά την επόμενη φορά, στην οδό 
Στρατού όμως προβλέπονται 150 θέσεις. Η διαγράμμιση δεν είναι μόνο του αριθμού 
των θέσεων αλλά μία χρονοβόρα διαδικασία και για να μπορέσουμε να 
εξυπηρετήσουμε τη λειτουργία αυτής της λαϊκής αγοράς όσο το δυνατόν 
γρηγορότερα προχωρήσαμε στη διαγράμμιση αυτών των θέσεων που δεν είναι τίποτα 
παραπάνω αλλά απλά ο χώρος που καταλαμβάνουν αυτές οι θέσεις σύμφωνα με τις 
διαστάσεις της υπηρεσίας. Για τον 4ο όρο δεν είχαμε καμία ενόχληση ή καμία 
συμβουλή από την Αστυνομία. 

Δήμαρχος: Εγώ είχα σήμερα μία επικοινωνία με την τροχαία και την 
αστυνομία γιατί πραγματικά μας προβλημάτισε αυτός ο 4ος όρος. Αν και είθισται να 
ξεφορτώνουν ξημερώματα, εγώ πιστεύω ότι θα πρέπει να το ορίσουμε κιόλας, δηλ. να 
τοποθετούν εκεί ό,τι είναι πολύ νωρίς το πρωί και να μην μπουν αυτές οι ώρες που 
υπάρχουν εδώ για να μην έχουμε καμία παρέκκλιση και κάποιος επικαλούμενος αυτή 
την απόφαση πηγαίνει και κλείνει τον δρόμο από την προηγούμενη μέρα. Θα 
παρακαλούσα λοιπόν το σώμα να αποφασίσει ν΄ αρχίσουν να στήνουν τους πάγκους 
τους νωρίς το πρωί της ίδιας ημέρας  

Δάσκαλος: Ο καθορισμός των θέσεων ολοκληρώθηκε την Παρασκευή, είναι 
150 αυτές και σύμφωνα με την Δ/νση Εμπορίου είναι 5,5 τ.μ. για τους παραγωγούς 
και 5 τ.μ. για τους εμπόρους. Η αξονική διαγράμμιση εκκρεμεί κι όταν ανοίξει ο 
καιρός, θα την κάνει το δικό μας συνεργείο. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Και σ΄ αυτό το θέμα κε Πρόεδρε δικαιωνόμαστε πανηγυρικά 

αλλά σ΄ αυτή την αίθουσα φαίνεται ότι κάποιοι έχουν κλειστά τα αυτιά. Φωνή 
βοώντος εν τη ερήμω. Όταν στις 22 Οκτωβρίου ξεκινήσαμε να συζητάμε τα περί της 
λαϊκής αγοράς, τότε, ούτε λίγο ούτε πολύ, μας κατηγορήσατε ότι θέλουμε να 
τρενάρουμε τη λειτουργία της δεύτερης λαϊκής αγοράς και είχατε πει πάρα πολλά 
πράγματα, όπως θυμάστε και θυμούνται όλοι καλά. Χρειάστηκε να γίνει επερώτηση 
για τη χωροθέτηση στην οδό Στρατού της δεύτερης λαϊκής αγοράς, χρειάστηκε να 
φωνάξουμε, να μιλήσουμε, να σπαταλήσουμε χρόνο εδώ μέσα, να εισπράξουμε 
γιουχαϊσματα και χειροκροτήματα από τους εμπόρους της λαϊκής αγοράς για να 
πείσουμε για ένα εύκολο πράγμα που έπρεπε να είχε λυθεί στις 22 Οκτωβρίου αλλά 
με ευθύνη δική σας έρχεται κι ολοκληρώνεται μετά από δυόμιση μήνες. Χρονοβόρα 



είναι η διαδικασία της διαγράμμισης γι’ αυτό την ξεκίνησε νωρίς η τεχνική υπηρεσία 
του δήμου. Μα και βέβαια είναι χρονοβόρα η διαδικασία, αν και όμως φέτος είχαμε 
πολλές καλές μέρες και είχαν τον χρόνο τα συνεργεία αλλά εσείς δεν ακούγατε. Όταν 
στην προηγούμενη συνεδρίαση σας φωνάζαμε ότι είναι ενιαίο θέμα η χωροθέτηση 
και ο καθορισμός των όρων λειτουργίας τότε μας λέγατε άλλα. Φοβηθήκατε λοιπόν 
να μη σας προσβάλω κι αυτή την απόφαση και δικαιωθώ από την Περιφέρεια, 
αναδιπλωθήκατε και φέρατε τώρα θέμα για να καθορίσουμε τους όρους λειτουργίας 
εισπράττοντας βέβαια τα χειροκροτήματα των συμπολιτών κι εμείς τα γιουχαίσματα 
επειδή καθυστερούμε. Και βέβαια οι συμπολίτες, που πολλές φορές τους ενδιαφέρει 
το ατομικό τους συμφέρον δεν ακούν τι λέμε οι δημοτικοί σύμβουλοι εδώ μέσα και 
βέβαια ανάλογα μ΄ αυτό που έχουν σχηματίσει στο μυαλό τους κι ανάλογα με την 
επικοινωνιακή πολιτική που έχει ο καθένας κι ανάλογα με τα δημοσιεύματα του 
τοπικού τύπου, έρχονται εδώ και γιουχαίζουν ή χειροκροτούν συναδέλφους, 
πράγματα δηλ. απαράδεκτα όπως είχα πει και σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση. Τελειώνοντας 
να πω ότι στο εξής, αν και δεν θα το ακολουθήσετε γιατί έχετε έναν υπερβάλλοντα 
εγωϊσμό που εύχομαι να σας βγει σε καλό αλλά πιστεύω πως όχι, και καλύτερα να 
τεκμηριώνετε τις εισηγήσεις και καμιά φορά να δέχεστε ότι κάνετε και λάθος. Δεν 
είναι κακό να παραδεχόμαστε όλοι μας ότι κάνουμε λάθος για να μην ταλαιπωρούμε 
τους συμπολίτες. Γιατί εσείς ταλαιπωρείτε τους συμπολίτες και όλοι οι παραγωγοί 
και οι έμποροι της λαϊκής αγοράς έβριζαν τον κακό Σκουμπόπουλο που καθυστερεί 
το θέμα και τώρα αποδείχθηκε ποιος καθυστερεί ή όχι το θέμα. Αλλά σε ποιόν να το 
πω, φωνή βοώντος και εν τη πόλη. 

Καλαϊτζίδης: Είμαι πλήρως καλυμμένος από την τοποθέτηση του κ. 
Σκουμπόπουλου αλλά επειδή θα πρέπει να καταγραφούν ορισμένα πράγματα, είμαι 
αναγκασμένος δυστυχώς να μιλήσω. Όντως εκείνη την ημέρα που συζητούσαμε το 
θέμα της λαϊκής αγοράς είχαμε συστήσει ότι εκείνη την ημέρα έπρεπε να 
καθοριστούν και οι όροι με αποτέλεσμα ο κόσμος της λαϊκής αγοράς που ήταν εδώ 
να δημιουργήσει μία κατάσταση εις βάρος της δικής μας παράταξης και να την 
επωφεληθείτε εσείς αφού αυτό πέρασε κι έξω στον κόσμο, ότι δηλ. εμείς δεν θέλαμε 
τη συγκεκριμένη λαϊκή αγορά. Αποδεικνύεται περίτρανα όμως ότι το δίκιο το είχε η 
δική μας παράταξη και μόνο ο κ. Σουμελίδης και είναι προς τιμήν του, έβαλε κάποια 
θέματα που ήταν στο πνεύμα των όρων λειτουργίας της λαϊκής αγοράς. Συνεπώς θα 
πρέπει κι εσείς με τον τρόπο σας να διασφαλίσετε την ειλικρίνεια της παράταξης που 
βρίσκεται αυτή τη στιγμή στην αντιπολίτευση φέρνοντας τα θέματα όπως πρέπει να 
τα φέρνετε. 

Δελαβερίδης: Κι εγώ θα συμφωνήσω με τους όρους λειτουργίας της β΄ λαϊκής 
αγοράς καθώς και με τον καθορισμό του τέλους και με την προσθήκη που έκανε η κα 
Δήμαρχος σε ό,τι αφορά την προηγούμενη μέρα. Πρέπει όμως εδώ να πούμε πως 
όταν συζητούσαμε για τη χωροθέτηση της β΄ λαϊκής αγοράς τότε έπρεπε να 
συζητήσουμε και τα δύο αυτά θέματα γιατί πηγαίνουν μαζί και τότε εγώ το τόνισα, 
είχε δίκιο η αντιπολίτευση, διότι χωρίς αυτούς τους όρους και τους δύο καθορισμούς 
δεν μπορεί να λειτουργήσει η λαϊκή αγορά. Έγινε ένα λάθος και πήγε λίγο παραπάνω, 
δεν έγινε και τίποτα, όμως παρατείνουμε τη λειτουργία της λαϊκής αγοράς κατά δύο – 
τρεις εβδομάδες. Κάποια στιγμή πρέπει να παραδεχόμαστε και κάποια λάθη. 

Παπαστεργίου: Πήρα τον λόγο αποκλειστικά και μόνο για να πω κι εγώ ότι 
συμφωνώ με τους όρους λειτουργίας της β΄ λαϊκής αγοράς εκτός από τον 4ο όρο, 
όπως διατυπώνεται στο εισηγητικό, κι αυτό γιατί εκείνη την ώρα που προβλέπει για 
την φορτοεκφόρτωση των εμπορευμάτων από τις 5.30 μέχρι τις 20.30 είναι η 
λειτουργία δύο εσπερινών σχολείων, του γυμνασίου και του γενικού λυκείου, και 
πρέπει να λάβουμε υπόψη μας ότι αυτά είναι διανομαρχιακά σχολεία, έχουν μαθητές 
που φοιτούν εκεί απ΄ όλο το νομό και κατά συνέπεια μετακινούνται με ιδιωτικά 
αυτοκίνητα κι επομένως δημιουργεί τεράστιο πρόβλημα στην εκφόρτωση κατά τις 
ώρες που προβλέπονται. Η πρόταση της κας Δημάρχου είναι σωστή και με βρίσκει 
σύμφωνο. 



Σακαλής: Εχουμε σήμερα το θέμα για τους όρους λειτουργίας της β΄ λαϊκής 
αγοράς. Όταν συζητούσαμε το θέμα για τον καθορισμό χώρου β΄ λαϊκής αγοράς στα 
όρια του δήμου πάρθηκε η απόφαση 635/07 όπου έγινε μεγάλη συζήτηση γι’ αυτό το 
θέμα. Τότε κατηγορηθήκαμε ότι κωλυσιεργούμε, ότι δεν θέλουμε να παρθεί η 
απόφαση παρόλο που εμείς τονίσαμε ότι το θέμα του καθορισμού του χώρου έπρεπε 
να έρθει μαζί με τους όρους λειτουργίας της β΄ λαϊκής αγοράς όπως και τα τέλη που 
καλώς έρχονται σήμερα. Δυστυχώς δεν ακουστήκαμε τότε και μάλιστα εισπράξαμε 
και πράγματα που ήταν ανεπίτρεπτα, η Δήμαρχος μας είχε πει ότι στερούμαστε 
σοβαρότητας, ότι δεν μας τιμάει η υποκρισία και μάλιστα διαβάζω τα πρακτικά που 
έλεγε η κα Δήμαρχος ότι «ίσως είναι η πιο μαλακή κι ευγενική λέξη που θα 
χρησιμοποιήσω». Παρόλο που τότε λέγαμε ότι το θέμα θα έπρεπε να αναβληθεί και 
να έρθει μαζί με τους όρους λειτουργίας η κα Δήμαρχος είχε πει ότι δεν δεχόταν 
αναβολή κι έπρεπε να προχωρήσει. Παρά τις εκκλήσεις του κ. Σκουμπόπουλου ότι 
παίρνονται λάθος αποφάσεις όπως είπε «θα παρθεί και η σημερινή απόφαση κι αν 
προσβληθεί θα χαθεί», πάλι δεν εισακουστήκαμε αλλά ευτυχώς που φέρατε σήμερα, 
έστω και καθυστερημένα, τους όρους λειτουργίας της β΄ λαϊκής αγοράς. Παρόλο που 
κόπτονταν οι συνάδελφοι της πλειοψηφίας ότι θα αργούσαμε πολύ κι έπρεπε η λαϊκή 
αγορά να λειτουργήσει και κάνατε και τις διαγραμμίσεις, δυστυχώς πέρασε πάνω από 
ένας μήνας και η αγορά ακόμη δεν άρχισε να λειτουργεί. Ας αποφεύγουμε λοιπόν από 
εδώ και πέρα τις βιαστικές αποφάσεις για να μην έχουμε αυτά. Ένα θέμα που θα 
μπορούσε να είχε τελειώσει γρήγορα φέραμε μετά ένα μήνα τους όρους λειτουργίας 
και δε νομίζω, σύμφωνα και με τον καιρό, να λειτουργήσει η λαϊκή αγορά πριν τις 
γιορτές. Πολύ σωστά είχαμε πει πως αν στις 22 Οκτωβρίου ο συνάδελφος κ. 
Μιχαηλίδης δεν έλεγε ότι την ερχόμενη Πέμπτη θα λειτουργήσει η β΄ λαϊκή αγορά 
τότε δεν θα παίρναμε χαμπάρι και τα πράγματα μπορεί να ήταν ακόμη χειρότερα. Ως 
προς τους όρους λειτουργίας, αυτό που έχω να πω είναι πως η παρατήρηση της κας 
Δημάρχου είναι σωστή, συμφωνούμε κι εμείς πως δεν μπορεί να γίνει έναρξη εισόδου 
στη λαϊκή αγορά για εκφόρτωση εμπορευμάτων την παραμονή αυτής γιατί αν κλείνει 
την χειμερινή περίοδο από 17.30 μ.μ  μέχρι 20.30 μ.μ  και την θερινή περίοδο από 
18.30 μ.μ μέχρι 21.30 μ.μ. στην ουσία είναι σα να κλείνουμε δύο μέρες έναν δρόμο 
με μεγάλη κυκλοφορία. Θα παρακαλούσα κα Δήμαρχε, στο επόμενο συμβούλιο, να 
έρθει τροποποίηση της 635/07 για τον καθορισμό του χώρου και να γίνουν δεκτά τα 
αιτήματα των γυμνασίων εκεί γιατί νομίζω είναι σωστά. 

Μιχαηλίδης: Είτε εξετάζαμε το θέμα ως ενιαίο είτε το εξετάζουμε σε δύο 
συνεδριάσεις θέλω να πω ότι δεν υπήρχε ούτε δόλος, ούτε κάτι το οποίο να θέλει το 
κακό των συμπολιτών μας και ούτε και παράνομο είναι γιατί να είστε σίγουροι πως 
αν ήταν παράνομ, θα το είχε προσβάλει ο κ. Σκουμπόπουλος. Μετά την τοποθέτηση 
της κας Δημάρχου μπορούμε να διαμορφώσουμε την τέταρτη παράγραφο όσον 
αφορά τη χειμερινή περίοδο από τις 6 – 7 το πρωί και για την θερινή περίοδο από τις 
5.30 – 6.30 το πρωί για την φορτοεκφόρτωση, ανήμερα δηλ. της ημέρας της λαϊκής 
αγοράς. 

Δήμαρχος: Παρότι το θεωρώ επουσιώδες νομίζω ότι υποχρεούμαι να πω δυο-
τρία πράγματα, διότι τελικά οι συνάδελφοι είναι απολύτως απρόβλεπτοι. Ξαφνικά 
έγιναν ένθερμοι υποστηρικτές τη 2ης λαϊκής αγοράς ενώ ξέραμε τις απόψεις τους. 
Λέτε πως ειπώθηκε από εμένα ότι «θέλατε να το τρενάρετε» αλλά εγώ δεν θυμάμαι 
να ειπώθηκαν εκεί τέτοια πράγματα. Εσείς ήσασταν που αλλάξατε απόφαση εν μία 
νυκτί και είπατε ναι στη δεύτερη λαϊκή αγορά αλλά στο Τσερμένι που ξέρετε ότι δεν 
γινόταν να γίνει εκεί. Και αναβολή να δίδετο τότε το σίγουρο είναι πως πάλι θα 
πήγαινε ένα μήνα πίσω το θέμα. Θέλω να πω επίσης κάτι που κρίνω σημαντικό κι 
αφορά την προσβολή αποφάσεων που κάποτε θα το μάθει ο κόσμος αυτό που γίνεται 
γιατί έχει αναχθεί σε βιομηχανία πλέον κι όποιος δεν έχει προτάσεις πολιτικής 
εξαντλείται στο να ψάχνει κόμμα, τελεία και περισπωμένη και με στόχο να τρενάρει 
ιδιαιτέρως σημαντικές αποφάσεις του Δ.Σ. προσφεύγει στην Περιφέρεια. Αγαπητέ κε 
Σκουμπόπουλε, και συγνώμη που κάνω προσωπική αναφορά, περιμένουν ως μάννα 
εξ ουρανού τη συγχώνευση των επιχειρήσεων και το ξέρετε πολύ καλά και το ότι 



προσφύγατε δεν βοηθάει. Εάν θέλετε να έχετε μία θετική παρουσία γιατί είπατε ότι 
τείνετε και χέρι φιλίας κ.λ.π. αυτά δεν γίνονται θεωρητικά αλλά στην πράξη. Και 
όταν σας κάλεσα εδώ δεν μας κάνατε την τιμή να έρθετε και σ΄ αυτά τα ζητήματα 
αποδεικνύετε ότι ο μόνος στόχος είναι να δημιουργήσετε προβλήματα στη δημοτική 
καθημερινότητα. Θα σταματήσω εδώ γιατί αυτό το θέμα προφανώς θα έχει συνέχειες 
και δεν τιμάει γενικότερα τη λειτουργία της συνολικής δημοτικής αρχής δηλ. να 
υπάρχουν και να δημιουργούνται τέτοια προβλήματα. Να πω για άλλη μία φορά πως 
όπου υπάρχει λάθος είμαι η πρώτη που το παραδέχομαι και με τιμάει αυτό γιατί όταν 
κάνεις λάθη σημαίνει ότι δουλεύεις και όσο περισσότερα λάθη κάνεις, σημαίνει ότι 
δουλεύεις πολύ. Ευχαριστώ πολύ λοιπόν για το βραβείο. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Όταν η κα Δήμαρχος τοποθετείται μετά τις πρωτομιλίες των 

συναδέλφων συνήθως πυροδοτεί το ήρεμο κλίμα του Δ.Σ. και δεν είναι η πρώτη φορά 
που το κάνει, αν και σήμερα τα είπε πολύ απαλά. Θα πρέπει να θυμίσω στην κα 
Δήμαρχο ότι τις προσφυγές στην Περιφέρεια δεν τις ξεκινήσαμε εμείς αλλά εσείς την 
προηγούμενη τετραετία και φυσικά τρεις τολμήσατε να κάνετε αλλά και οι τρεις 
απορρίφθηκαν. Δύο σας έκανα εγώ μέχρι τώρα, τον πρώτο χρόνο, και οι δύο 
εγκρίθηκαν κι ακολουθεί η τρίτη, η συγχώνευση των επιχειρήσεων, η οποία να είστε 
σίγουρη ότι θα απορριφθεί κι αυτή η απόφαση. Αφήστε τα κλάματα για τους πρώην 
συναδέλφους μου, εσείς να τους λυπηθείτε που δεν ακούσατε πάλι αυτό που έπρεπε 
να κάνουμε για να τακτοποιηθούν. Εσείς βαδίζετε επικίνδυνα μονοπάτια, όπως 
βαδίσατε επικίνδυνα μονοπάτια και με την ποινικοποίηση της δημοτικής ζωής. 
Ουδέποτε σ΄ αυτόν τον δήμο δήμαρχος τόλμησε να πάει στον εισαγγελέα για 
οποιοδήποτε θέμα έστω αν υπήρχε και παράβαση καθήκοντος και σας τα λέει ένας 
άνθρωπος που μεγάλωσε μέσα στον δήμο. Εσείς το κάνατε αυτό, εσείς βάλατε 
εργαζόμενους να πάνε στον εισαγγελέα, εσείς η ίδια κάνατε μηνυτήριες αναφορές. 
Στην προηγούμενη συνεδρίαση σας έτεινα χέρι φιλίας κι εσείς αντί να πείτε μπράβο 
και ξεκινάμε από την αρχή, δεν πρόλαβε να πει κάτι ο κ. Καλαϊτζίδης κι αποχώρησε 
από την αίθουσα του Δ.Σ. γιατί είχε δουλειά και είπατε από πίσω του ότι «η ΕΔΕ 
γίνεται κι ας μην κοιμάται ήσυχος». Ποιόν απειλείτε κα Ουσουλτζόγλου; Τους 
δημοτικούς συμβούλους θα κάνετε ΕΔΕ; Αυτή είναι δημοσιοϋπαλληλίστικη 
νοοτροπία και σας επιστρέφω τον υπαινιγμό που κάνατε για μένα. Μπράβο που 
αναγνωρίζετε ότι κάνετε λάθη, θα συνεχίσουμε να σας ελέγχουμε γιατί αυτός είναι ο 
ρόλος μας να ελέγχουμε δηλ. και τη νομιμότητα κι όχι μόνο την πολιτική διάσταση, 
που μας χωρίζει άβυσσος απ΄ ότι φαίνεται, κι όταν ακόμη μας αντιγράφετε κάτι που 
θα σας αποδείξω στο επόμενο θέμα. Επιτέλους συνεργασθείτε με την αντιπολίτευση 
αφού θα είναι για το καλό σας και για το καλό της πόλης. Για να επανέλθω στο θέμα, 
δεν θα ψηφίσουμε εμείς τους όρους της λαϊκής αγοράς γιατί πρώτον δεν συμφωνούμε 
μ΄ αυτόν τον δρόμο, δεύτερον γιατί ευτυχώς την τελευταία στιγμή τον βασικότερο 
όρο τον πήρατε αφού θα επιβαρύνατε το κυκλοφοριακό της πόλης για άλλη μία φορά. 
Είναι άλλη ρυμοτομία στην επάνω πόλη και άλλη στην κάτω πόλη, στην οδό 
Στρατού. Κι εγώ δεν είπα στο Τσερμένι αλλά σ΄ εκείνη την περιοχή αλλά αυτό θα το 
έδειχνε κι εφόσον συμφωνούσαν και οι έμποροι της λαϊκής αγοράς, η κυκλοφοριακή 
μελέτη. Εσείς όμως δεν θέλατε να γίνει κυκλοφοριακή μελέτη και γίνατε η ίδια 
κυκλοφοριολόγος και βάλατε την οδό Στρατού. Θα εισπράξετε λοιπόν και από τον 
καθορισμό του χώρου της οδού Στρατού ό,τι είναι να εισπράξετε γιατί επιβαρύνετε 
την πόλη μ΄ ένα πάρα πολύ μεγάλο πρόβλημα. Επειδή οι άλλοι όροι της Δ.Ε. είναι 
σωστοί, εγώ προτείνω απόψε να τροποποιήσουμε την προηγούμενη απόφασή μας, να 
θεωρήσουμε ότι σήμερα συζητιέται ενιαία το θέμα και να καθορίσουμε από το 
δρομάκι που στρίβει πιο κάτω για το πλατάνι για να ικανοποιήσουμε και το αίτημα 
της εκπαιδευτικής κοινότητας εκεί κάτω. Δεν συμφωνούμε λοιπόν γι’ αυτό και θα 
ψηφίσουμε λευκό. 

Πρόεδρος: Βάζετε ένα θέμα εδώ κε Σκουμπόπουλε να συζητήσουμε δηλ. 
ενιαία από την αρχή. 



Σκουμπόπουλος: Ενιαίο είναι το θέμα, ενιαίο το έχει ο κώδικας, καθορισμός 
χώρου λαϊκής αγοράς και όροι λειτουργίας. 

Πρόεδρος: Την προηγούμενη φορά όμως ψηφίστηκε. 
Σκουμπόπουλος: Εμείς δεν ψηφίσαμε, τροποποιείστε το τώρα κι αφού 

τελευταία στιγμή έγινε βασική τροποποίηση, δηλ. να μην αναστατώνουμε την πόλη 
από την προηγούμενη μέρα, εμείς θα δεχθούμε αυτούς τους όρους. Οι άλλοι όροι μας 
καλύπτουν είτε είναι στο Τσερμένι, είτε στη Μητροπόλεως είτε στον Προφήτη Ηλία. 

Πρόεδρος: Στο προηγούμενο συμβούλιο όμως είχατε βάλει θέμα για 
διαφορετικό χώρο. 

Σκουμπόπουλος: Αυτό αποφασίστηκε. Τροποποιείστε το εσείς για να 
ψηφίσουμε τους όρους. 

Δήμαρχος: Να δεχθούμε κε Πρόεδρε να πάει ο χώρος πιο πέρα. Εγώ στα 
υπόλοιπα δεν θα απαντήσω στον κ. Σκουμπόπουλο. 

Πρόεδρος: Βάζουμε λοιπόν σαν πρόταση ο χώρος που θα ξεκινάει η λαϊκή 
αγορά να μην είναι από τη συμβολή των δρόμων αλλά πιο πέρα, από τη συμβολή των 
δύο άλλων δρόμων. Μπορούμε κε Μιχαηλίδη να συγχωνεύσουμε και να κάνουμε μία 
πρόταση; 

Μιχαηλίδης: Είπα από την αρχή ότι εγώ δεν διαφωνώ. Ας απαντήσει ο κ. 
Σκουμπόπουλος που ίσως γνωρίζει κάτι παραπάνω που δεν γνωρίζω εγώ. 

Σκουμπόπουλος: Ολες οι προηγούμενες ενέργειες από τη συνεδρίαση του Δ.Σ. 
είναι προπαρασκευαστικές και δεν προσβάλλονται. Το Δημοτικό Συμβούλιο είναι το 
ανώτερο όργανο του δήμου που αποφασίζει. Η Δ.Ε. εισηγείται, εκεί γίνονται οι 
διαβουλεύσεις, οι συζητήσεις και το Δ.Σ. αποφασίζει. Βάζω εγώ θέμα για 
τροποποίηση της προηγούμενης απόφασης ως προς τον όρο. Ποιος μπορεί να το 
αποκλείσει αν εμείς εδώ μέσα πούμε ομόφωνα ότι συμφωνούμε; Κάναμε λάθος στην 
προηγούμενη συνεδρίαση κι αντί να πούμε από αυτόν τον δρόμο είπαμε από εκείνον.  

Δήμαρχος: Ο μόνος κε Πρόεδρε που μπορεί να προσβάλει την απόφαση είναι 
ο κ. Σκουμπόπουλος κι από τη στιγμή που λέει ότι δεν θα την προσβάλει, τότε δεν 
υπάρχει θέμα. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κα Δήμαρχος. Νομίζω ότι υπάρχει αυτή η 
δυνατότητα, να αλλαχθεί με ομόφωνη απόφαση του Δ.Σ. η απόφαση και να πούμε ότι 
τα όρια θα είναι από εκεί. 

Ακριβόπουλος: Διαδικαστικά. Αν και πιστεύω ότι κι έτσι μπορεί να γίνει, 
υπάρχουν δύο λύσεις. Η μία είναι να αναβληθεί για την Τετάρτη και να έρθει 
τροποποίηση της 635/07 απόφασης και καθορισμός όρων οπότε θα πάμε ομόφωνα 
και δεν θα ξανασυζητήσουμε  ή να εισάγει πρόταση η Δήμαρχος εκτάκτως πάνω σ΄ 
αυτό το θέμα, δηλ. τροποποίησης αυτής της απόφασης, αποφασίζουμε ομόφωνα και 
επ΄ αυτού και πάει πακέτο. Και τα δύο πάντως είναι νόμιμα. 

Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση του κ. Ακριβόπουλου να πάμε το θέμα για 
Τετάρτη. Συμφωνούμε; 

Μιχαηλίδης: Ούτως ή άλλως κε Πρόεδρε ο κ. Σκουμπόπουλος δεν συμφωνεί 
με τους όρους. 

Σκουμπόπουλος: Είπα πως από τη στιγμή που διορθωθεί ο 4ος όρος, τη 
διόρθωση του οποίου ήδη πρότεινε η Δήμαρχος το άλλο, για όλους τους άλλους 
όρους συμφωνούμε. Οι όροι είναι ίδιοι είτε στη Σταδίου γίνει η λαϊκή αγορά είτε στο 
Ωρολόι. Απλώς αν και είναι δική μας πρόταση να τροποποιηθεί η απόφαση για τον 
καθορισμό του χώρου δεν μπορούμε να την ψηφίσουμε επειδή εξακολουθούμε να 
διαφωνούμε για τη Λεωφόρο Στρατού. Για την τροποποίηση λοιπόν αυτή, θα 
ψηφίσουμε λευκό. 

Δελαβερίδης: Να δούμε και την πρόταση που έκανε ο κ. Ακριβόπουλος γιατί 
κι αυτή αποδεκτή είναι, αφού όλοι συμφωνούμε, ας είναι κι εκτός συζήτησης, γίνεται 
μία πρόταση τροποποίησης ως προς τη θέση. Μπορεί να γίνει κι αυτό και να πάρουμε 
σήμερα τις αποφάσεις και να τελειώνουμε για να λειτουργήσει και η αγορά την 
Πέμπτη. 



Ακριβόπουλος: Εγώ πιστεύω πως το σώμα μπορεί να αποφασίσει ότι 
εκτάκτως συζητιέται κι αυτό το θέμα. 

Σκουμπόπουλος: Συζητάμε ένα θέμα και ο οποιοσδήποτε κάνει μία πρόταση 
για ένα άλλο θέμα. Ποιος θα μας πει ότι κακώς αποφασίσαμε; 

Καλαϊτζίδης: Θα ήθελα να κάνω δύο προτάσεις. Μετά τα λεγόμενα της κας 
Δημάρχου θα ήθελα κε Σκουμπόπουλε να της δώσετε ένα χρόνο ακόμη παράταση 
μέχρι να συνηθίσει τα καθήκοντά της ως νέα Δήμαρχος και μία δεύτερη πρόταση κε 
Πρόεδρε πως εμείς από εδώ και στο εξής δεν θα κάνουμε τον έλεγχο που οφείλουμε 
να κάνουμε. 

Πρόεδρος: Αφού συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Χ. 
Σκουμπόπουλου νομίζω πως έληξε το θέμα. 

Σακαλής: Κε πρόεδρε επιθυμώ να δευτερομιλήσω. 
Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σακαλής: Μόλις πριν λίγο ακούσαμε την κα Δήμαρχο να μας κάνει μάθημα 

για το πώς πρέπει να κινούμαστε και να συμπεριφερόμαστε σαν αντιπολίτευση μέσα 
στην αίθουσα του Δ.Σ. Βέβαια κε Μιχαηλίδη κανείς δεν είπε ότι υπήρχε δόλος στην 
προηγούμενη απόφαση και στην εισήγησή σας, απλά είπαμε ότι κατηγορηθήκαμε 
πως κωλυσιεργούμε, ότι παίζουμε πολιτικά παιχνίδια και μάλιστα η κα Δήμαρχος 
λίγο πριν είπε ότι πάλι θα πήγαινε ένα μήνα πίσω το θέμα ακόμη κι αν δεχόταν την 
αναβολή. Εμείς είπαμε πως αν ερχόταν το θέμα ταυτόχρονα δηλ. ο καθορισμός 
χώρου με τους όρους λειτουργίας, γιατί να υπήρχε ο ένας μήνας καθυστέρηση; Θα 
είχε τελειώσει. Όμως ο εγωισμός που έχετε ή έχει η κα Δήμαρχος δεν σας αφήνει. 
Είναι κακό να πείτε ότι κάνατε λάθος είτε εκ παραδρομής, είτε δεν το προβλέψατε 
και να βάλετε τους όρους και τη χωροθέτηση μαζί; Το ότι έγιναν δεκτές οι προσφυγές 
που έκανε ο κ. Σκουμπόπουλος σημαίνει ότι κάπου υπάρχει πρόβλημα. Αρα όταν σας 
λέμε να δεχθείτε την παρατήρησή μας κι εσείς δεν την δέχεστε τότε γιατί μας 
κατηγορείτε ότι κάνουμε προσφυγές και κωλυσιεργούμε; Αυτά ήθελα να πω, κατά τα 
άλλα συμφωνώ, δηλ. για τη μεταφορά της αφετηρίας της λαϊκής αγοράς καθώς και 
για την αλλαγή του 4ου όρου για την φορτοεκφόρτωση. 

Δελαβερίδης: Κε πρόεδρε, εμείς πήραμε απόφαση, προχωρούσαμε σε 
ψηφοφορία και δίνετε τον λόγο για τοποθέτηση επί του ιδίου θέματος. Αυτό είναι 
απαράδεκτο. 

Πρόεδρος: Αποφασίσαμε να δεχτούμε αυτό που είπε ο κ. Σκουμπόπουλος 
αλλά υπήρχε συζήτηση εν εξελίξει.  

Μιχαηλίδης: Εφόσον η μειοψηφία δεν μπορεί να υπερψηφίσει την 
τροποποίηση για τον καθορισμό του χώρου, προτείνω εγώ να γίνει και να καθοριστεί 
σύμφωνα με το αίτημα του 3ου-4ου Γυμνασίου. Υπάρχουν και τεχνικά ζητήματα. 
Συμφωνούμε σε όλα, όμως επειδή δεν μπορεί να γίνει τώρα η γραμμοχάραξη λόγω 
καιρικών συνθηκών, θα λειτουργήσει στο σημείο που είναι μέχρι να φτιάξει ο καιρός 
και να γίνουν οι γραμμές παρακάτω. Εφόσον συμφωνούμε, θα υποστούμε μία 
ταλαιπωρία όλοι μας και το εσπερινό Λύκειο και το 3ο-4ο Γυμνάσιο μέχρι να είναι 
δόκιμες οι καιρικές συνθήκες για την γραμμοχάραξη.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με τους όρους λειτουργίας, έτσι όπως 
διαμορφώθηκαν μετά την πρόταση της Δημάρχου για τον 4ο όρο; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν για την τροποποίηση της αριθ. 635/07 απόφασής 
του για τον καθορισμό του χώρου της Β΄ Λαϊκής Αγοράς, ως προς τη μετατόπιση της 
αφετηρίας της κατά 50 μέτρα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Σκουμπόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 



 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 635/2007 απόφασή του, με την οποία καθορίσθηκε ως χώρος 
λειτουργίας της Β΄ Λαϊκής Αγοράς στα όρια του Δήμου Βέροιας, την Λεωφόρο 
Στρατού, στο τμήμα της από το σημείο των δέκα (10) μέτρων από τη συμβολή της με 
την οδό Κουντουριώτη μέχρι τη συμβολή της με την οδό Αρμοδίου.  
3.- Την αριθ. 772/2007 απόφαση της Δ.Ε. 
4.- Το από 11-12-07 έγγραφο του Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων 3ου-4ου 
Γυμνασίων Βέροιας. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
διατυπώθηκαν κατά τη συζήτηση του παρόντος. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 75 και 79 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει 
 

 Α) Ομόφωνα: Καθορίζει τους όρους λειτουργίας της Β΄ Λαϊκής Αγοράς, ως 
εξής: 
             1.- Η λειτουργία της β΄ λαϊκής αγοράς θα γίνεται κάθε Πέμπτη και σε 
περίπτωση που η ημέρα αυτή συμπίπτει με αργία  επιτρέπεται η λειτουργία της την 
προηγουμένη ή την επομένη ημέρα, ύστερα από συνεννόηση των ενδιαφερομένων με 
την Δ/νση Εμπορίου-Προστ. Καταναλωτή και το αστυνομικό τμήμα.  
             2.- Οι ώρες λειτουργίας της λαϊκής αγοράς για την χειμερινή περίοδο (1η 
Οκτωβρίου έως 30η Απριλίου) από 07.00 π.μ  μέχρι 14.30 μ.μ και για την θερινή 
περίοδο (1η Μαϊου έως 30η Σεπτεμβρίου) από 06.30 π.μ μέχρι 15.00 μ.μ. 
             3.-Η λαϊκή αγορά μπορεί να λειτουργεί 2 μέρες πριν από τις γιορτές των 
Χριστουγέννων, Νέου έτους και το Πάσχα και 1 ημέρα πριν από τις γιορτές των 
Θεοφανίων και Κοιμήσεως της Θεοτόκου (15η Αυγούστου) 
             4.- Έναρξη εισόδου στην λαϊκή αγορά για εκφόρτωση εμπορευμάτων και 
γενικά για προετοιμασία πώλησης των ειδών για την χειμερινή περίοδο (1η 
Οκτωβρίου έως 30η Απριλίου) από 06:00  μέχρι 07:00 της ίδιας ημέρας και για την 
θερινή περίοδο (1η Μαϊου έως 30η Σεπτεμβρίου) από 05:30 μέχρι 06:30 της ίδιας 
ημέρας. 
             5.- Δικαίωμα πώλησης έχουν όσοι κατέχουν εγκεκριμένη άδεια για τις λαϊκές 
αγορές της πόλης μας και πωλούν βιομηχανικά –βιοτεχνικά προϊόντα, προϊόντα γής – 
θαλάσσης (εμπορικά) και παραγωγικά προϊόντα (αγρότες). 
             6.- Όσοι καταλαμβάνουν χώρο στην λαϊκή αγορά υποχρεούνται στην 
καταβολή του δικαιώματος όπως αυτό καθορίζεται από αποφάσεις του Δημοτικού 
Συμβουλίου. 
             7.- Οι παραπάνω θα πρέπει να διατηρούν τον καθορισμένο χώρο καθώς και 
τα παρακείμενα ιδιόκτητα ή  δημοτικά οικόπεδα καθαρά και να μην τα  ρυπαίνουν. 
             8.- Να καταλαμβάνουν επακριβώς τον χώρο – θέση  που θα τους υποδειχθεί 
ούτως ώστε να διευκολύνεται η διέλευση τόσο των πελατών όσο και των κατοίκων 
της περιοχής προς  τις ιδιοκτησίες τους. 
             9.- Να συμμορφώνονται στις εκάστοτε υποδείξεις των δημοτικών και 
δημοσίων οργάνων για την εύρυθμη λειτουργία της λαϊκής.  
 Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την τροποποίηση της αριθ. 635/2007 
απόφασής του περί καθορισμού του χώρου λειτουργίας της Β΄ Λαϊκής Αγοράς στα 
όρια του Δήμου Βέροιας, ως προς το σημείο αφετηρίας της, το οποίο ορίζεται σε 
πενήντα (50) μέτρα από τη συμβολή της Λεωφόρου Στρατού με την οδό 
Κουντουριώτη. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  715 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 
 Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ.  Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-12-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


